
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referat 
Tirsdag den 02.05.2023 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 
Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever: Alberte, Cecilia 
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Eleverne har meldt afbud, da de skal til 
eksamen i morgen 
 
Ikke mødt: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
Michael Dinesen 

Møde-
leder 

Benjamin Salvad Referent Allan Kristensen 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden (5 min) 
 

Godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd (10 min) 
 

Ingen 

3.  Budgettilbagemelding 
Gruppen omkring budget udarbejdelse har 
været samlet, og der gives en orientering 
herfra samt status i forhold til nuværende 
budget.  

Møde afholdt i budgetgruppen (Benjamin, Samuel, 
Brian og Allan) onsdag d. 26. april. 
 
Her har bestyrelsesmedlemmerne fremsat ønske 
om, at der afsættes et principielt maksimum 
(eksempelvis 2 - 3 procent af tildelingen til 
almenområdet) for hvor stor en del af et eventuelt 
underskud der kan overføres fra almendelen til 
specialdelen, (eller omvendt). 
 
Ledelsen gør opmærksom at dette ikke er i 
overensstemmelse med de gældende retningslinjer 
for budgetlægning i Roskilde kommunes 
styringsvedtægt, og at ledelsen derfor ikke kan 
understøtte ønsket. 
 



 

 

Ligeledes ønsker bestyrelsesmedlemmerne at 
Nordskolens budget inddeles i 3 ”underbudgetter”: 
1 for matrikel Baunehøj, 1 for matrikel Jyllinge, og 
et budget for specialdelen. Udgangspunktet er at 
fordelingsnøglen for underbudgetterne udregnes ud 
fra hvor mange elever der er tilknyttet de enkelte 
grupper. 
 
Bestyrelsens udgangspunkt er, at budgettet skal 
afspejle, at den undervisning der gennemføres på 
Nordskolen matcher det serviceniveau som er 
kommunalt budgetlagt for almendelen. 
 
Fra ledelsens side er der gjort opmærksom på, at 
det at lave budgettet i 3 undergrupper ikke giver 
udfordringer. Skolens ledelse gør opmærksom på, 
at opfølgning på budget i 3 undergrupper ikke 
understøttes i Roskilde kommunes økonomisystem. 
 
Skolebestyrelsen ønsker en opfølgning på 
budgettet på hvert fremtidigt bestyrelsesmøde. 
 
Skolens ledelse orienterer om at opfølgning vil ske i 
forbindelse med den i budgettilbagemeldinger til 
forvaltningen, dette sker 8 gange årligt. 
Skolebestyrelsen har accepteret dette. 
  

4. Princip i forhold til budgetlægning.  
Der ønskes udarbejdet princip for 
budgetlægning. Første drøftelse 
 

Punkt 3 og 4 er drøftet som et fælles punkt. 
 
 

 
5. 
 

Samarbejde skole / skolebestyrelse.  
Drøftelse omkring hvorledes skolen og 
skolebestyrelsen opnår et godt 
fremadrettet samarbejde.  

Der er enighed om, at der skal være en 
fremadrettet drøftelse af hvorledes samarbejdet 
skal fungere, og at det kan hjælpe med en ekstern 
mediator til at understøtte og styre processen. 
 
Såfremt omkostningen til en mediator skal tages af 
skolens budget, ønsker bestyrelsen ikke at anvende 
en sådan. 

 
6. 
 

Godkendelse af antal klasser for det 
kommende skoleår.  

 
Godkendt af bestyrelsen 
 

7.   
Godkendelse af anvendelse af §16 

Bestyrelsen godkender at §16 d på 4.-9. årgang og 
§ 16 e anvendes på 8. og 9. årgang  
 
Bestyrelsen så gerne at §16e kunne anvendes på 
alle årgange. 

8. Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 
Skriftlig eksamen for 9. årgang, er startet i dag. 
 
Samtidig har vi modtaget de nye 1. maj børn. 
 



 

 

(20 min) Skolen har i dag gennemført samtaler med 2 
medarbejdere, der sandsynligvis vil være i overskud 
i det kommende skoleår. 
 
En stor del af Roskildes folkeskoler budgetterer 
med underskud i 2023. Skolelederkredsen drøfter 
denne problemstilling. 
 
Skolen ændrer sammensætningen af 
gruppeordningen i kommende skoleår, på baggrund 
af stort optag fra børnehaverne af børn med særlige 
behov. 
 
Sidste skoledag kører efter samme koncept som de 
foregående år. 
 
Forårskoncert er afholdt på afdeling BAU, 
arrangementet var velbesøgt og meget vellykket. 
 
3. årgang har i samarbejde med Jyllinge e-sport 
haft et gamer-arrangement. 
 
AMR og TR har haft et arrangement vedrørende 
sunde arbejdspaldser i Boserup Skov. 
 

9. Evt. (10 min)  
 

10. Lukket punkt  

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

8. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

2. maj 

8. juni  Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


